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Ronnebyortens ÄSKO  Protokoll fört vid styrelsemöte 
     i Hasselstad bygdegård 2015-04-21. 
 
Närvarande:  
Karl-Gunnar Åkesson 
Robert Runesson 
Sven Holgersson 
Markus Svensson 
Lars Engdahl 
Mathias Jäghagen 
Tomas Hansson 
Bert Svensson 
 
§1  Karl-Gunnar Åkesson hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat. 
 
§2  Till att justera dagens protokoll valdes Bert Svensson. 
 
§3  Dagordningen godkändes. 
 
§4  Föregående mötes protokoll lästes upp och lades till handlingarna. 
 
§5  Val av firmatecknare. 
  Punkten kom på avvägar i samband med konstitueringen av styrelsen vid 
  föregående möte, varpå den tags upp här. 
  Karl-Gunnar Åkesson och Mathias Jäghagen valdes, att var och en för sig, äga 
  rätt att teckna firman. 
  Inga förändringar gentemot föregående år. 
   
§6  Spillningsinventeringen. 
  Fram till mötesdagen är 47 utav ÄSKOts 64 inventeringsrutor inrapporterade. 
  Resultatet är enl. följande, redovisat i antal älgar/1000ha. Föregående år inom 
  parentes. 
 
  Omr. A Syd/Sydost 1,48 (2,68) 
  Omr. B Norr  5,56 (5,10) 
  Omr. C Väst  4,69 (3,68) 
  Tot.  3,85 (3,69) 
 
  Då ej alla rutor rapporterats kan vissa avvikelser förekomma. 
  Med bl.a. dessa siffror till grund, tar styrelsen fram nästkommande  
  älgskötselplan för de kommande tre (3) åren. 
 
§7  Skötselplan älg. 
  Se bilaga 1. 
 
§8  Skötselplan kronvilt. 
  Se bilaga 2. 
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§9  Rapporter och skrivelser. 
   
  a) *Skador orsakade av kronvilt är inrapporterat från Silpinge. Skadegruppen är 
  underrättad. 
  Grupper av kronvilt är observerade i bl.a. Silpinge (8st), Bokön (8st), 
  Levalunda (5st), Södra/Norra Bygget (3st), Hallabro (3st), Möljeryd  (5st). 
  *Uppgifter på avskjutning av kronvilt i närliggande skötselområden har kommit 
  ÄSKOt tillhanda. 
  Johannishus sköt 8 av tot. 18 djur i avskjutningsplanen. 
  Backaryd sköt 4 av tot. 9. 
 
  b) Inbjudan till ÄSKOts samrådsmöte den 19/5 togs fram och kommer skickas 
  till berörda parter inom kort. 
 
§10  Övriga frågor. 
  Under den senaste tiden har ett antal viltolyckor med älg inrapporterats. 
  Utav tre (3) påkörda djur har ett (1) fått avlivas. 
  Olyckorna har skett i närheten av Hjärtonemåla, Tubbarp och Verperyd. 
 
§11  Karl-Gunnar tackade för visat intresse och avslutade mötet. 
 
 
 
 
 
 
 

Vid tangentbordet   Justeras 
 
 

 ____________________  ____________________ 
 Sven Holgersson   Bert Svensson 

 
 

 Ordförande 
 
 

 ____________________ 
 Karl-Gunnar Åkesson 


